



## KENYATAAN TAWARAN

No. Rujukan Iklan : BPPA (Perolehan) / 03-2017 (MEI : 03)

Tawaran adalah dipelawa daripada Kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Suruhanjaya Syarikat Malaysia, Pusat Khidmat Kontraktor (PKK), Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) di bawah kategori dan pengkhususan yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja/bekalan berikut:

Bil	Tajuk Projek	Taraf Syarikat	Syarat Pendaftaran	Tempat & Tarikh Penjualan Dokumen	Harga Dokumen	Tarikh & Tempat Lawatan Tapak	Tempat, Tarikh & Waktu Sebut Harga Tutup
1	MEMBEKAL, MENGHANTAR, MEMASANG DAN MENYUSUN ATUR PERABOT DI KEDIAMAN B.O.T, KOLEJ UNIVERSITI ISLAM ANTARABANGSA SELANGOR	Khas Bumiputera	Berdaftar dengan MOF Memegang Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan & Sijil Taraf Bumiputera yang masih sah.  Kod Bidang : 020101 (Perabot & kelengkapan)  (SILA BAWA SIJIL ASAL & SALINAN)	Tempat Pembayaran: Pejabat Bendahari, Aras 1, Blok Pentadbiran, KUIS  Tempat Pengambilan Dokumen:  Pejabat Bahagian Kediaman & Penempatan Mahasiswa, KUIS  16/05/2017 Hingga 22/05/2017	RM 30.00	Lawatan Tapak diwajibkan:  Tarikh : 16/05/2017  Masa: 10.00 Pagi  Tempat Berkumpul: Pejabat Bahagian Kediaman & Penempatan Mahasiswa, KUIS	Pejabat Bendahari, Aras 1, Blok Pentadbiran, KUIS  22/05/2017 Jam 3.00 Petang  Peti Sebut Harga No : 03

Naskah meja tawaran boleh disemak di Pejabat Bahagian Kediaman & Penempatan Mahasiswa [BKPM], Kolej Universiti Islam Antarabangsa Selangor, pada waktu seperti berikut :

Isnin - Khamis : 9.00 pagi - 12.30 tengahari dan 2.30 petang hingga 4.30 petang.

Jumaat : 9.00 pagi-12.00 tengahari dan 3.00 petang hingga 4.30 petang.

Bayaran bagi pembelian Dokumen Sebut Harga adalah dalam bentuk Wang Tunai sahaja. Dokumen Sebut Harga hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor-kontraktor atau wakil-wakilnya yang SAH sahaja dengan membawa 'SURAT TAULIAH' yang menunjukkan bahawa mereka diberi kuasa untuk mengambil dokumen bagi pihak syarikat. Untuk maksud ini, kontraktor-kontraktor atau wakil-wakilnya hendaklah membawa surat pelantikan sebagai pembekal/Kontraktor berdaftar di bawah KUIS yang masih berkuatkuasa dan SIJIL PENDAFTARAN ASAL yang dikeluarkan oleh KEMENTERIAN KEWANGAN yang masih sah. Dokumen Sebut Harga yang telah sempurna diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri, ditulis NO PETI dan tajuk di sebelah kiri atas sampul surat dan dialamatkan kepada:

PEJABAT BENDAHARI,  
ARAS 1, BLOK PENTADBIRAN,  
KOLEJ UNIVERSITI ISLAM ANTARABANGSA SELANGOR  
BANDAR SERI PUTRA,  
43000 KAJANG, SELANGOR DARUL EHSAN

Dan dimasukkan ke dalam **Peti Sebut Harga No. 03** di Pejabat Bendahari, Aras 1, Blok Pentadbiran, Kolej Universiti Islam Antarabangsa Selangor, Bandar Seri Putra, 43600 Bangi, Selangor Darul Ehsan tidak lewat dari jam 3.00 Petang seperti tarikh tutup di atas.

Kolej Universiti Islam Antarabangsa Selangor tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran.